

Kuwait Energy Basra Limited (hereinafter will refer to as "COMPANY") is pleased to announce ITB No.: **BLK9-DR-SR-2025-0023** for the **Provision of Turnkey Drilling Rigs and Services for 3 Yamama Sidetrack Wells** under Public Tender Process.

All companies having similar experience and have interest in participating in the aforementioned Tender (hereinafter will refer to as "Bidder"), please adhere to the conditions and timings below:

1. Submit the Confidentiality Agreement that can be downloaded from the COMPANY's website <http://www.kuwaitenergy.co/announced-tenders/>, fill as required, run two (2) prints, and sign in wet ink by Bidder's authorized representative. Two (2) sets of the original signed Confidentiality Agreement along with the documents listed in the below point 6 shall be delivered in hard copies to the following Location specified in point 5 on (Wednesday, 12 February 2025), (Thursday, 13 February 2025) and Sunday, 16 February 2025).
2. ITB Documents will only be distributed via SAP Ariba Portal exclusively to Bidder who submitted the aforementioned Confidentiality Agreement.
3. ITB Documents Publish Date SAP Ariba Portal: Monday, 17 February 2025
4. Daily Working Time: 09:00 – 12:00 Basra time.
5. Location: Kuwait Energy Basra Limited, BLOCK 9, B9 Access office, Nashwa-AIZireje Street, Al-Yamama Station, Shatt al Arab district, Basra Governorate, Iraq.
GPS Coordinates: 38RQV5770510347
6. Bidder must submit a clean & clear copy of the following documents to the submission Location:
 - (a) Certificate of Incorporation and Establishment Decision issued by the competent authority;
 - (b) Registration Certificate;
 - (c) Complete contact information on Bidder's company letterhead (Bidder's company registered name, registration address, operations address, Bidder's company email, phone number for at least two (2) person of Bidder) signed and stamped by authorized signatory.
7. The winning Bidder shall bear all the costs of the aforesaid publishing and advertisement, including all extensions if issued.
8. Technical and Commercial Bids shall be submitted in English Language only.
9. All prices of the submitted Commercial Bid shall be in United States Dollars only.
10. No part of any Bid submitted will be returned to Bidder.
11. All costs in the preparation and submission of the Bid including any clarifications, discussions, studies, drawings and/or meetings shall be at Bidder's cost, irrespective of whether a Contract is entered into or not.
12. If you have any enquiries, please contact:
Mobile number: +9647726166116
Email: B9.Tendering@kec.com.kw

يسر شركة الكويت للطاقة البصرة المحدودة (سيشار إليها فيما يلي باسم "الشركة") أن تعلن عن المناقصة المرقمة: **BLK9-DR-SR-2025-0023** الخاصة بحفر 3 آبار جانبية يمامة بأسلوب تسليم المفتاح إضافة إلى الخدمات المرافقة لها بأسلوب المناقصة العامة.

جميع الشركات التي لديها خبرة بالأعمال المماثلة مدعوة للمشاركة في المناقصة المذكورة أعلاه (سيشار اليهم فيما يلي باسم "مقدم العطاء")، يرجى الالتزام بالشروط والمواعيد أدناه:

1. تقديم اتفاقية السرية التي يمكن تحميلها من موقع الشركة الرسمي مطلوب, قم بطباعة نسختين (2), والتوقيع عليهما من قبل الممثل المخول من قبل مقدم العطاء. يجب تسليم النسختين الاصليتين الموقعيتين من اتفاقية السرية مع الوثائق المذكورة في الفقرة 6 أدناه في نسخ ورقية إلى الموقع الموضح في الفقرة 5 في يوم (الأربعاء، 12 شباط، 2025)، (الخميس، 13 شباط، 2025) و يوم (الأحد، 16 شباط، 2025).
2. سيتم توزيع مستندات الدعوة عن طريق نظام ساب أربيا (SAP Ariba Portal) لمقدم العطاء الذي قدم اتفاقية السرية المذكورة أعلاه حصراً.
3. تاريخ نشر وثائق المناقصة على نظام ساب أربيا (SAP Ariba Portal): (الإثنين، 17 شباط، 2025).
4. أوقات العمل اليومي: 9 صباحاً – 12 ظهراً حسب توقيت البصرة.
5. الموقع: شركة الكويت للطاقة البصرة المحدودة – مكتب تقديم العطاءات – الرقعة الاستكشافية التاسعة – شارع النشوة/الزريبي – محطة البمامة – قضاء شط العرب البصرة.
6. احداثيات الموقع: 38RQV5770510347
على مقدم العطاء تقديم نسخة نظيفة وواضحة من وثائق التالية إلى موقع التسليم:
 - أ. عقد تأسيس شركة مقدم العطاء صادرة من الجهة المختصة ;
 - ب. شهادة تأسيس شركة مقدم العطاء;
 - ت. معلومات الاتصال الكاملة لمقدم العطاء (الاسم المسجل لشركة مقدم العطاء، عنوان تسجيل شركة مقدم العطاء، عنوان ادارة شركة مقدم العطاء، والبريد الإلكتروني لمقدم العطاء، ورقم الهاتف لشخصين على الأقل تابعين لمقدم العطاء) على شكل نموذج شركة مقدم العطاء ويكون مختوم من قبل الشخص المخول بالتوقيع.
7. يتحمل من ترسو عليه المناقصة جميع تكاليف وأجور النشر والأعلان المذكورين، بما في ذلك جميع التمديدات اللاحقة في حالة إصدارها.
8. تقدم العطاءات الفنية والتجارية باللغة الأنكليزية حصراً.
9. تكون تسعيرة العطاء التجاري بالدولار الأمريكي حصراً.
10. لن يتم إرجاع العطاء أو أي جزء منه إلى مقدم العطاء في حال لم ترسو المناقصة على مقدم العطاء.
11. يتحمل مقدم العطاء وعلى نفقته الخاصة جميع تكاليف اعداد وتقديم العطاء بما في ذلك اي توضيحات و/او دراسات و/او مخططات و/او مناقشات و/او اجتماعات، بغض النظر عما إذا كان قد تم حالة العقد اليه ام لا.
12. في حال وجود أي استفسار، الرجاء التواصل مع:
رقم الهاتف: 009647726166116
البريد الإلكتروني: B9.Tendering@kec.com.kw